

## ~ 失婚姊妹團契 ~

團契名稱: Rainbow 「彩虹」  
對 象: 失婚姊妹 (喪偶或離婚)  
聚會時間: 每月第三個星期六晚上  
聚會地點: 在 CBCSJ 教會舉行

### 團契歷史 & 特色:

「彩虹」團契是在 2005 年 11 月 12 日成立，始初由伍許彩虹師母發起，後於 2007 年 歸入教會中文團契部。  
成員主要是由一群失婚的姊妹組成，團契主旨是要：

- 醫治過去因喪偶或離婚之創傷
- 鼓勵失婚姊妹彼此關懷，應付生活壓力
- 建立互相扶持的系統
- 幫助新來的姊妹認識基督
- 協助失婚姊妹個人及子女在主內成長
- 促進其他信徒了解失婚或單親家庭的情況

聯絡人： Janice Moy 梅惠玉姊妹, Email: [moyj@sbcglobal.net](mailto:moyj@sbcglobal.net)

## Fellowship – “Rainbow”

Attendees - Widowed/divorced ladies

Meeting Time - On the 3rd Saturday of every month

Venue - At CBCSJ

Contact – Janice Moy, email: [moyj@sbcglobal.net](mailto:moyj@sbcglobal.net)

The abbreviation of RAINBOW are Reaching All In Need By Our Witness.

## History -

"Rainbow" fellowship was established on 11/12/2005 by Yvonne Eng 師母, who saw the needs for ladies who are singles again (widowed or divorced), who underwent emotional pains and spiritual loneliness.

Rainbow was adopted to CBCSJ Church Fellowship Ministry in 2007.

## Goals -

1. To uphold/support each other with praying, sharing, caring and healing through the Word of God in facing life's challenges.
2. To assist each other in our group to grow in faith and to grow spiritually.
3. To share from our life experiences as a single parent, and our loss of loved ones
4. To provide spiritual and moral support where necessary.
5. Helping new attendees to know Christ in a personal way.